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Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 17 maja 2019r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji. 

Obecni: 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

- Alina Hybsz - Kierownik MGOPS,  

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować.  

Na wniosek Burmistrz Zdun prowadząca obrady wniosła o wprowadzanie do porządku obrad 

punktu o treści: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

na rzecz Miasta i Gminy Krotoszyn. 

Członkowie komisji porządek obrad oraz projekty uchwał otrzymali za pośrednictwem 

programu esesja.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu przyjęła proponowaną zmianę 

 w porządku obrad bez uwag - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Do otrzymanego porządku obrad członkowie nie wnieśli uwag.  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
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a) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

b) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Zduny za 2018 rok, 

c) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

d) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2019-2028, 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Miasta i Gminy Krotoszyn. 

3. Przyjęcie stanowiska w sprawie upamiętnienia trzydziestej rocznicy wyborów do Sejmu 

kontraktowego i wolnych wyborów do Senatu.  

4. Przygotowanie do sezonu letniego na basenie kąpielowym w Zdunach.  

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Zatem prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś stwierdziła, że powyższy porządek obrad 

został przyjęty do akceptującej wiadomości członków komisji.  

 

O godz. 08:10 na posiedzenie dotarła Radna Monika Paszek. Stan członków Komisji Rozwoju 

Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu obecnych na sali wyniósł 5 osób.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a)  w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia  maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Zduny, 

Projekt uchwały przedstawił Władysław Ulatowski.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Zduny za 2018 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Alina Hybsz.  
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Radna Mirosława Sajur pytała czy w Gminie Zduny, w związku z rządowym programem 500+, 

odnotowano wzrost liczby urodzeń.  

Alina Hybsz opowiedziała, że liczba dzieci zgłaszanych do programu wzrasta, jednak nie 

można określić czy to akurat wpływ programu 500+. 

Miłosz Zwierzyk dodał, że gmina odnotowuje ujemny przyrost naturalny. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na wyczerpnie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

Projekt uchwały przedstawili Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk. 

Radna Sławomira Kuś pytała czy w związku z brakiem wykonawcy na generalny remont 

basenu zasadne jest przeprowadzenie bieżących remontów niecki basenowej. 

Radny Dionizy Waszczuk prosił o przedstawienie zakresu prac jakie są przeprowadzane na 

obiekcie. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że w celu przygotowania obiektu do sezonu sprawdzono stan ścian 

 w dużej niecce basenowej pod kątem wytrzymałości betonu i farby. Uzupełniono ubytki, 

zeszlifowano farbę i została wykonana hydroizolacja. Inwestycja przeprowadzona na basenie  

w tym sezonie jest częścią prac, które miały być wykonane w generalnym remoncie. Gmina 

rozważa różne możliwości, aby w końcu doprowadzić do modernizacji obiektu basenowego. 

Basen to jedna z atrakcji w okresie letnim dla mieszkańców, dlatego podjęto wszelkie działania, 

aby basen uruchomić.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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d) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawili Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk. 

Radna Sławomira Kuś pytała jakie koszty zostaną poniesione na budowę ścieżki pieszo -

rowerowej.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka odpowiedział, że 263 tys. zł to wartość całej inwestycji,  

w tym 171 tys. zł to kwota otrzymanej dotacji. Do tej inwestycji wnosi również swój udział 

powiat krotoszyński.   

Miłosz Zwierzyk dodał, że na budowę ścieżki - pieszo rowerowej oraz rozbudowę Świetlicy 

Wiejskiej w Chachalni gmina składała wniosek o dofinansowanie w poprzednim roku. Z uwagi 

na to, iż Urząd Marszałkowski przewiduje dotacje w wysokości do 500 tys. zł na miejscowość, 

gmina otrzymała mniejszą części dotacji na ścieżkę pieszo – rowerową, a większą na 

rozbudowę świetlicy wiejskiej. Przy budowie ścieżki pieszo - rowerowej parterem jest powiat 

(dofinansowanie 50% wkładu własnego), a inwestorem jest gmina gdyż zgodnie z uchwałą 

teren ten powiat oddał w użytkowanie Gminie Zduny. Kosztorys budowy oszacowano na 400 

tys. zł. Zostanie ogłoszony przetarg. Gmina dysponuje oszczędnościami z zadania budowa  

ścieżki pieszo - rowerowej w Konarzewie, które zostaną przesunięte na ścieżkę w Chachalni. 

Następnie szczegółowo omówił zasady finasowania projektów z udziałem środków z UE. 

Radna Monika Paszek pytała na jakim odcinku będzie budowana ścieżka pieszo – rowerowa 

 w Chachalni.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał jaka długa będzie ścieżka w Chachalni.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że ścieżka biegnie od Restauracji Światełko w kierunku  

ul. Strażackiej. Ścieżka pójdzie rowem, bo taki jest pas drogowy, długość to ok 630m.   

Radna Mirosława Sajur zwróciła uwagę, że między dwoma posesjami w Konarzewie na trasie 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej nie ma przepływu i przy dużych opadach mogą nastąpić 

podtopienia.  

Miłosz Zwierzyk odparł, że dotrze do inwestora PZD i zgłosi sprawę. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Miasta i Gminy Krotoszyn. 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Przyjęcie stanowiska w sprawie upamiętnienia trzydziestej rocznicy wyborów do 

Sejmu kontraktowego i wolnych wyborów do Senatu.  

W imieniu Radnego Janusz Hylińskiego Stanowisko przedstawili Miłosz Zwierzyk oraz 

Barbara Fornal. 

Pytań, uwag do przedstawionego stanowiska nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

stanowiska pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie stanowisko 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt stanowiska i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

PKT. 4. Przygotowanie do sezonu letniego na basenie kąpielowym w Zdunach.  

Temat przedstawił Miłosz Zwierzyk , następnie członkowie komisji udali  się na ul. Ostrowską 

45 na zwiedzanie obiektu. Po przeprowadzeniu wizji lokalnej obiektu komisja wnioskuje  

o uzupełninie obecnego placu zabaw na basenie kąpielowym o dodatkową huśtawkę lub 

karuzelę dla dzieci.  

Innych, uwag wniosków do tematu nie zgłoszono.  

 

Pkt 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Radny Dionizy Waszczuk pytał o postępy projektu Kaflarnia oraz rekultywację składowiska 

w Konarzewie.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że po rozpatrzeniu odwołania Urząd Marszałkowski na razie 

proponuje mniejszą kwotę dofinansowania tj. oferuje 50% dofinasowania. Wstępnie 
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zaakceptowano propozycje, z perspektywą zwiększenia wysokości dotacji, w przypadku 

zwiększenia środków w tym programie. Wniosek o Rewitalizacje Kaflarni w Zdunach został 

bardzo dobrze oceniony. Trwa proces sprawdzania nowych warunków. Gmina otrzymała 

również dotacje na rekultywację składowiska w Konarzewie. Następnie omówił na czym 

polega proces rekultywacji składowiska i procedury z tym związane. Dodał, że gmina 

otrzymała również dotacje z programu „Małe Kino Społecznościowe..”1. Mała sala kinowa dla 

mieszkańców powstanie na terenie Kaflarni.  

Radna Sławomira Kuś pytała w imieniu mieszkańców o możliwość ustawienia kropielnicy  

w Kościele poewangelickim.  

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że miejsce i wygląd trzeba uzgodnić z konserwatorem 

zabytków, bo obiekt jest w krajowym rejestrze zabytków oraz uzgodnić z księdzem 

proboszczem. Ze względu na zbytkowy charakter świątyni istnieje możliwość ustawienie 

jedynie stojącej kropielnicy. 

Innych pytań, uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  

W dalszej części obrad ustalono kolejny termin posiedzenia komisji. 

 

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

   mgr Sławomira Kuś   

 

 
Przygotował(a):  

Barbara Fornal 

  

 

1
 Małe Kino Społecznościowe to profesjonalna sala kinowa przeznaczona dla 20-40 widzów, prowadzona przez 

animatora posiadającego doskonały kontakt z lokalna społecznością. Kina mają wzmacniać rozwój kulturalny 

regionu, scalać więzi sąsiedzkie i służyć mieszkańcom, do tej pory w dużej mierze odciętym od oferty 

kulturalnej na tak wysokim poziomie. 


